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      Аннотация

    
        
          Данная  работа  посвящена изучению  конкурентоспособности российского  экспорта  в  сфере  алмазно-бриллиантового  комплекса,  с целью разработки путей его продвижения на мировой рынок. В ходе исследования были решены следующие задачи:
1.Анализ и оценка экспорта Российской Федерации.
2.Изучение и анализ мирового и российского рынка алмазов и бриллиантов. 
3.Оценка  алмазообрабатывающей  и  ювелирной  отраслей Российской Федерации.
4.Анализ  инструментов  поддержки  экспорта  Российской Федерации.
5.Рассмотрено  сотрудничество  России  и  Индии  в  рамках алмазно-бриллиантового комплекса. 
В ходе работы была рассмотрена динамика экспорта в целом, по  товарным  группах,  по  отдельным  товарам,  по  регионам  и  по странам.  Оценен  мировой  алмазный  рынок,  проанализированы крупнейшие  производители  алмазов.  Произведен  анализ  и  оценка отрасли  обработки  алмазов  и  ювелирной  отрасли  в  Российской Федерации. 
В    результате    было    предложено    взаимовыгодное сотрудничество  между  Россией  и  Индией  в  алмазно-бриллиантовом комплексе на давальческих условиях.
        

        
          This  work  is  devoted  to  the  study  of the  competitiveness  of Russian  exports  in  the  field  of  the  diamond  complex,  with  the  aim  of developing  ways  to  promote  it  on  the  world  market.  During  the  study,  the following tasks were solved:
1. Analysis and assessment of exports of the Russian Federation.
2.  The  study  and  analysis  of  the  global  and  Russian  market  of diamonds and diamonds.
3. Assessment of the diamond processing and jewelry industries of the Russian Federation.
4. Analysis of export support tools of the Russian Federation.
5. The  cooperation  between  Russia  and  India  in  the  framework  of the diamond complex is considered.
In the course of the work, product group examined the dynamics of exports  as  a  whole,  by  individual  product,  by  region  and  by  country.  The world  diamond  market  is  estimated,  the  largest  diamond  producers  are analyzed.  The  analysis  and  evaluation  of  the  diamond  processing  industry and the jewelry industry in the Russian Federation.
As  a  result,  mutually  beneficial  cooperation  between  Russia  and India    in    the    diamond    complex    ontolling    terms    was    proposed.
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